
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  
Datum 11 april 2022 
Onderwerp Dode dieren Godwaltpark 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

In het Godwaldtpark zijn er in de afgelopen weken al verschillende malen grote dode vissen, met 

name karpers aangetroffen aan het wateroppervlakte. Deze worden, na een melding via de Buiten 

Beter App, opgeruimd. 

 Toch blijven er telkenmale dode vissen komen bovendrijven. Dit weekend is er ook een waterhoentje 

en een dode kikker aangetroffen. Zie foto’s in de bijlage bij deze raadsvragen. 

 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen: 

1.      Is de situatie in het Godwaldtpark bij u bekend? 

2.      Wat zijn de interventies die er tot nu toe hebben plaatsgevonden? 

3.      Is er gekeken naar de oorzaak van deze sterfte? 

4.      Is er naar aanleiding van bovenstaande voor u aanleiding om te bekijken wat er aan gedaan kan 

worden om verdere (vis) sterfte te voorkomen. 

Zo ja, wat zijn de acties, zo nee, graag een toelichting. 

5.      Bestaat er gevaar voor overige dieren en de mens? 

Graag een toelichting 

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Marco Schillemans en Sjef van Dorst 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.         Is de situatie in het Godwaldtpark bij u bekend? 

De situatie is ons bekend. 

2.         Wat zijn de interventies die er tot nu toe hebben plaatsgevonden? 

Er is overleg gepleegd met de voorzitter van de visvereniging en de dode dieren zijn geruimd. 

3.         Is er gekeken naar de oorzaak van deze sterfte? 

Er is gekeken naar de oorzaak van de vissterfte. Het gaat hier om bovengemiddelde vissterfte maar 

geen massale vissterfte. De bovenmatige vissterfte is deels veroorzaakt door klimatologische 

omstandigheden die zich in de laatste twee maanden hebben voorgedaan. Periode van warm weer 

gevolgd door koele periodes. In deze voorjaarsperiode is de weerstand van, in het bijzonder de 

karpers, na een winterperiode het meest kwetsbaar en daarmee de vatbaarheid voor ziektes ook het 

grootst. 

4.         Is er naar aanleiding van bovenstaande voor u aanleiding om te bekijken wat er aan 

gedaan kan worden om verdere (vis) sterfte te voorkomen. 

Er zijn afspraken gemaakt met de visvereniging GBV omtrent de oorzaak en de toekomstige 

voorkoming van de vissterfte. 

Zo ja, wat zijn de acties, zo nee, graag een toelichting. 

N.v.t. 

5.         Bestaat er gevaar voor overige dieren en de mens? 

Er bestaat geen gevaar voor andere dier- en vissoorten dan karpers. Voor de mens is er geen direct 

gevaar. Oplettendheid is vereist voor zowel mens als dier wanneer het gaat ter verspreiding van de 

besmettingen. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,             De loco burgemeester, 

                    

 


